
Acta_de_l’assemblea_general ordinària de l’Agrupació Excursionista de 
Martorell (any 2014) 
 
Dijous 29 de maig de 2014, a les 9 del vespre, al local de l’entitat. Hi                
assisteixen nou socis, inclosos els membres de la Junta directiva. 
 
Temes tractats, segons l’ordre del dia (annex 1) i acords adoptats 
 
1. Després d’agrair les tasques que, de manera desinteressada, desenvolupen tant           
els membres de la Junta directiva com altres socis (en particular Encarna Montroig,             
responsable del cicle d’Iniciació; Vicenç Amat, gestió de la correspondència), el           
president de l’entitat informa dels següents temes. 

- A la data de l’assemblea, l’AEM té 153 socis al corrent de pagament (quota               
2014).  

- Gestió de l’entitat. El president la qualifica de continuista fins ara i també a               
partir d’ara. Remarca que dues de les directrius principals de les actuacions de             
l’equip directriu han estat, per un costat fer revertir l’aportació econòmica que fan             
els socis (quota) en forma de serveis (préstec de materials de muntanya) o de              
subvencions a les activitats que organitzem (sortides en autocar); i per un altre             
costat, promoure la col·laboració amb altres entitats. És el cas de les sortides de la               
Volta al Cadí fetes conjuntament amb el Club Pirenaic de Barcelona durant els dos              
darrers cursos; o bé la proposta de cara al curs que vé de fer la Ruta del Ter (cicle                   
de senderisme) conjuntament amb els nostres consocis de Sant Sadurní, que s’ha            
fet arribar als agrupaments excursionistes de municipis veïns, com Abrera, Sant           
Andreu de la Brca i Sant Esteve Sesrovires. 

- Darreres novetats a la FEEC. S’informa d’alguns canvis produïts a la FEEC             
durant els darrers mesos com ara la remodelació de les oficines centrals a             
Barcelona; els canvis en la web (implementació d’una àrea privada per socis i             
entitats) i en la revista Vèrtex; la millora de les condicions de les assegurances de               
responsabilitat civil; la incorporació de representants de la FEEC als òrgans gestors            
d’espais naturals, etc. El 31 de maig tindran lloc a Tortosa l’assemblea ordinària de              
la Federació, i una altra d’extraordinària en què, entre altres temes, es plantejarà             
una reflexió sobre el futur de l’entitat, inclòs el possible trencament amb la FEDME. 

- Temes de Vegueria. Entre altres, a la darrera reunió es va tractar de la               
continuïtat de la caminada conjunta de caire social de les entitats del Baix Llobregat,              
arran de l’èxit assolit per l’edició d’enguany. També es va informar de la proposta,              
en estudi, d’un sender del Llobregat (similar a la Ruta del Ter) amb inici a Castellar                
d’en Hug i final al Delta.  
 
2. La gestió de la Junta s’aprova per assentiment dels socis presents. 
 
3. El tresorer informa del balanç dels comptes de l’entitat de l’exercici 2013 (annex              
2), que qualifica d’equilibrats. Com cada any, el gruix dels moviments correspon a             
les renovacions de llicències; també s’han incrementat les despeses en concepte de            
sortides (en autocar o vehicle de lloguer) dels cicles de senderisme i muntanya,             
inclosa la regularització amb el Club Pirenaic de quantitats pendents de les sortides             
del 2012. D’altra banda, es remarca que per primera vegada en força anys no s’ha               
rebut subvenció de l’Ajuntament, i que tampoc no se n’ha demanat per al 2014. 



 
Es presenta també el pressupost per al 2014 (annex 2), considerat conservador,            

amb uns ingressos de 2.110 € i unes despeses de 1.540 €, i per tant una previsió                 
d’un superàvit de 570 €. De tota manera, les xifres poden variar força en funció de           
si els desplaçaments de la Ruta del Ter es fan o no en autocar. Per últim, s’informa                 
que el saldo actual del compte de l’entitat a CaixaBank és d’uns 9.000 €, cosa que                
genera un debat sobre si és convenient mantenir-lo en unes xifres tan altes 

Els comptes de l’any 2013 i el pressupost per al 2014 s’aproven per assentiment              
de tots els socis presents. 
 
4. Torn obert de paraules. – Es planteja la possibilitat de reprendre les sessions de               
diapositives només per als socis i de manera aperiòdica. Les sessions es farien             
preferentment en dijous. 
 
 
El President El Secretari 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


